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Tarım arazisine giren
otomobilde 1 kişi yaralandı 33

Otomobille patpat
çarpıştı, 2 ölü 5 yaralı

HABERİ 3’TE

Başkan Zeybek Kasımpaşa
Mahallesi’ni ziyaret etti

Cuma ziyaretlerine devam eden Belediye Başkanı Mehmet Zeybek
bu kez de Kasımpaşa Mahallesi’ni ziyaret etti. Hemşehrileri ile sık

sık bir araya gelen Belediye Başkanı Mehmet Zeybek her hafta
Cuma günü mahalle ziyaretleri gerçekleştiriyor.

İstişare kültürünü kendine şiar edinen Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek sorun ve talepleri
yerinde çözüme kavuşturmak, birlikte yönetim
anlayışı ile mahalle ziyaretlerine devam ediyor.
Başkan Zeybek, Milletvekilimiz İbrahim
Yurdunuseven, AK Parti Merkez İlçe Başkanı
Ziya Coşkun Karadeniz, İl Yönetim Kurulu Üyesi
Özgür Kavak, Başkan Yardımcımız Murat Öner,
daire müdürleri ile birlikte Kasımpaşa Mahallesi
Muhtarı Abdullah Tugan ve mahalle sakinleri ile
buluştu.>>8’DE

İGMtoplantısı Eldızanyaylasındayapıldı
İl Genel Meclisi üyeleri Temmuz ayının son toplantısında Hocalar’da yapma kararı aldı. İGM binası
önünden grup halinde yola çıkan İGM üyeleri Hocalar-Sinanpaşa ilçesi bağlantı yolu Yörükmezarı
mevkiinde Eldızan yaylasına ulaştı. Hocalar-Sinanpaşa arasını yaklaşık 35 kilometre kısaltan bağlantı
yolunda zaman zaman durarak incelemeler yapan üyeler, yol hakkında da değerlendirmelerde bulun-
du. Sonrasında Eldızan yaylasına ulaşan İGM üyeleri burada kahvaltı yaptı. Ardından Başkan Çoban
idaresinde başlayan toplantı açılış ve yoklama ile sürdü. Gündem ve gündem dışı maddeler okunarak
gerekli kararlar oy birliği ile alındı. >>2’DE

Vali Yiğitbaşı, Bakan Yerlikaya
ile video konferans ile görüştü
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya Başkanlığında, düzenlenen video konferans toplantısına katıldı.

Toplantıda AFAD Müdürü
Mehmet Buldan, Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu da hazır bulundu. 81
il valisi ile video konferans yolu
ile bir araya gelen İçişleri Bakanı
Ali Yerlikaya, illerde yapılan
çalışmalar hakkında bilgiler
alıp, yapılması gerekenler
hakkında talimatlar verdi. Öte
yandan Afyonkarahisar Valisi
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Afyonkarahisar Garnizon ve
İkmal Komutanı Tuğgeneral
Osman Alp'i makamında kabul
etti. Karşılıklı görüş alışver-
işinde bulunulan ziyarette
yapılan çalışmalar değer-
lendirildi.>>2’DE

Genç sürücü takla
atan araçtan yaralı
olarak kurtuldu
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak
takla atıp orta refüje giren otomobilin 27
yaşındaki sürücüsü kazayı yara
almadan atlattı.>>3’TE

Afyonsporiçin
hareketligünler
Başkan Süleyman Karakuş'un istifası son-
rasında Afyonspor ‘da kongre kararı alın-
mış ve iki toplantıda da çoğunluk sağlana-
mamıştı. Yapılan görüşmeler sonrasında
Kulübün yeni başkanı ve yönetim kurulu
Karakuş'un yurt dışından gelmesinden
sonra kesinleşecek>>7’DE

Emniyetekiplerikurallara
uymayanlaragözaçtırmıyor
Afyonkarahisar’da İl
Emniyet Müdürlüğü
ekipleri tarafından
gerçekleştirilen Huzur-03
uygulamasında 880
şahıs, 203 araç sorgu-
lanırken bu denetimlerde
kurallara uymayan
kişilere 29 bin 709 TL
cezai işlem uygulandı.
>>3’TE

Dinar’dapatateshasadı
hazırlıklarısürüyor

Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde
25 bin dekar alanda ekimi
yapılan patateste çiftçiler hasa-
da hazırlanıyor.>>3’TEMinibüsünçarptığı

traktördevrildi
Afyonkarahisar'da bir
minübüsün çarptığı
traktör yol kenarına
devrilirken, kaza maddi
hasarla atlatıldı.plakalı
traktöre çarptı. >>5’TE
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İGMtoplantısıEldızanyaylasındayapıldı
İl Genel Meclis Temmuz ayı toplantılarının son bileşimi kahvaltı eşliğinde Hocalar Eldızan yaylasında gerçekleştirildi.

İl Genel Meclisi üyeleri Temmuz ayının
son toplantısında Hocalar’da yapma
kararı aldı. İGM binası önünden grup

halde yola çıkan İGM üyeleri Hocalar-
Sinanpaşa ilçesi bağlantı yolu Yörükmezarı
mevkiinde Eldızan yaylasına ulaştı. Hocalar-
Sinanpaşa arasını yaklaşık 35 kilometre
kısaltan bağlantı yolunda zaman zaman
durarak incelemeler yapan üyeler, yol
hakkında da değerlendirmelerde bulundu.
Sonrasında Eldızan yaylasına ulaşan İGM
üyeleri burada kahvaltı yaptı. Ardından
Başkan Çoban idaresinde başlayan toplantı
açılış ve yoklama ile sürdü. Gündem ve gün-
dem dışı maddeler okunarak gerekli kararlar
oy birliği ile alındı.

BU GÜZELLİĞİ
AFYONUMUZA KAZANDIRDIK

Başkan Çoban yaptığı açıklamada, “Yıllardır
konuşulan Sinanpaşa’yı Yörükmezarı
üzerinden Hocalar’a bağlayacak ve bu şekilde
Afyonkarahisar- Hocalar arasındaki gidiş
geliş yol mesafesini kısaltacak yol projesini
görmek ve aynı zamanda burada toplantı
yapmak amacıyla buraya geldik. Gerçekten

yıllardır hayal edilen ve konuşulan bir pro-
jeydi. İl Genel Meclis üyelerimize çok
teşekkür ederiz. Bu fikir Sinanpaşa Belediye
Başkanımız Erdal Kahraman beye ve aynı
zamanda Sinanpaşa’nın değerli İl Genel
Meclis üyeleri Veysel Tekeli, Fadime Sezen ve
İsmail Aktürk kardeşimize aitti. Bu
arkadaşlarımız bizi ziyaret ettiler. Yol Şube
Müdürlüğümüzle burada inanın 3 yıl boyun-
ca çok güzel bir çalışma yaptık. Bu güzelliği
hep beraber Afyonumuza kazandırmış
olduk” dedi. >>MEVLÜT TINAS

Vali Yiğitbaşı, Bakan Yerlikaya
ile video konferans ile görüştü

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı, İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya Başkanlığında,

düzenlenen video konferans toplantısına katıldı.

Toplantıda AFAD Müdürü
Mehmet Buldan, Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu
da hazır bulundu. 81 il valisi ile
video konferans yolu ile bir araya
gelen İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
illerde yapılan çalışmalar hakkında
bilgiler alıp, yapılması gerekenler
hakkında talimatlar verdi. Öte
yandan Afyonkarahisar Valisi Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Afyonkarahisar Garnizon ve İkmal
Komutanı Tuğgeneral Osman Alp'i
makamında kabul etti. Karşılıklı
görüş alışverişinde bulunulan
ziyarette yapılan çalışmalar değer-
lendirildi. Ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getiren Yiğitbaşı,
Tuğgeneral Osman Alp’a çalış-
malarında kolaylıklar diledi.
>>MEVLÜT TINAS

Nurcan Yılmaz Babat mali
müşavirlik bürosu açıldı

Afyonkarahisarlı Nurcan Yılmaz Babat Mali Müşavirlik sınavından
başarı ile geçerek, Mali Müşavirliğe ilk adımı bürosunu açarak attı.
Nurcan Yılmaz Babat Mali müşavirlik bürosu,
açıldı. Açılış öncesi Afyonkarahisar Mali
Müşavirler Odası Oda Başkanı Erdal Sayar,
Nurcan Yılmaz Babat’a ait büro tescil belgesini
imzalayarak teslim etti. Başta Oda Başkanı Erdal
Sayar Olmak üzere , Hasan Deniz Müşavirlik ve
Danışmanlık Hizmetleri yetkilisi Ahmet Umut
Deniz’de hayırlı olsun temennisinde bulundu. Öte
yandan, çok sayıda meslektaşı Nurcan Yılmaz
Babat’a açmış olduğu yeni ofisi nedeni ile, hayırlı
olsun temennisinde bulundu. Nurcan Yılmaz
Babat ise konu ile ilgili olarak, kısaca şu ifadelere

yer verdi; “ Bu gün Allah nasip etti mali Müşavirlik
ofisimizi açtık. Ben Uzun Yıllar Muhasebe
Anlamında Hasan Deniz Mali Müşavirlik ve
Danışmanlık Şirketinde çalıştım, birçok eksiğimi
orada tamamladım. Ardından Mali Müşavirlik
sınavlarına girerek, başarı kaydettim. Ve şimdi de
İlimize yeni bir Mali Müşavirlik Ofisi kazandırdık.
Rabbim bizleri utandırmasın bu anlamda da üzer-
imde emeği olan herkese canı gönülden teşekkür
ediyor tüm dostlarımızı ofisimize bekliyoruz”
ifadelerini kullandı.
>>İZZET IŞIK
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Emniyetekiplerikurallara
uymayanlara gözaçtırmıyor
Afyonkarahisar’da İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri tarafından gerçekleştirilen
Huzur-03 uygulamasında 880 şahıs, 203 araç sorgulanırken bu denetimlerde

kurallara uymayan kişilere 29 bin 709 TL cezai işlem uygulandı.

Afyonkarahisar’da İl Emniyet
Müdürlüğü ekipleri Huzur-03
uygulamalarına devam ediyor.

Bu çerçevede 34 ekip ile 143 personelin
katıldığı uygulama halkın yoğun olarak
bulunduğu cadde, kavşak ve AVM’lerde
gerçekleştirildi. Denetimlerde 880 araç,
203 şahıs sorgulanırken 9 araç
sürücüsüne trafik yönünden 29 bin 709
TL cezai işlem uygulandı. Ekiplerinde
denetiminde basit yaralama suçundan
aranan ve çocuğa karşı cinsen taciz
suçundan aranan 2 şahsı yakaladı.
>>MEVLÜT TINAS

Otomobille patpat çarpıştı, 2 ölü 5 yaralı
Afyonkarahisar’da otomobil ile patpat diye tabir edilen tarım aracının

çarpışması sonucu meydana gelen trafik kazasında 2 kişi öldü, 5 kişi yaralandı.
Kaza, Bolvadin ilçesi Otogar Kavşağı yakınlarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, A.K. yöneti-
mindeki 06 CSV 030 plakalı otomobil, sürücüsünün
ismi henüz belirlenemeyen patpat ile çarpıştı. Çarpış-
ması sonucu kontrolden çıkan patpat şarampole
devrilirken, otomobil ise yine şarampole girerek dura-
bildi. Kazanın ardından çevredekilerin haber vermesi
ile bölgeye çok sayıda polis ve 112 Acil servis ekibi
sevk edildi. İhbar üzerine olay yerine gelen sağlık
ekipleri yaralı otomobil sürücüsü ile aynı araçta bulu-
nan N.A. (57), S.K. (36), E.A. (29) ve N.A. (26) ile pat-
patta bulunan C.Ö. (42) ve R.Y. (57) isimli şahısları
ambulanslar ile Bolvadin Devlet Hastanesine kaldırdı.
Yaralılardan patpatta bulunan C.Ö. ve R.Y., yapılan
müdahalelere rağmen kurtarılmayarak hayatını kay-
betti. Diğer yaralıların sağlık durumlarının iyi olduğu
kaydedilirken, kaza sonrası savcılık tarafından
inceleme başlatıldığı bildirildi. >>İHA

Genç sürücü takla atan
araçtan yaralı olarak kurtuldu
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak takla atıp orta refüje giren

otomobilin 27 yaşındaki sürücüsü kazayı yara almadan atlattı.

Kaza, İhsaniye ilçesi Gazlıgöl beldesi gir-
işinde meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, S.A. (27), idaresindeki 05 BD 174

plakalı otomobil sürücüsünün henüz belirlene-
meyen bir sebepten ötürü kontrolden çıktı.
Savrulan araç ardından takla atıp yol ortasındaki

refüje girip ters dönerek durabildi. Kazada
sürücü S.A., takla atan araçtan hafif yaralı olarak
kurtuldu. Olay yerine çağrılan ambulans ile
sürücü S.A Afyonkarahisar Devlet Hastanesine
kaldırıldı. Olayla ilgili inceleme başlatıldı.
>>İHA

Tarım arazisine giren
otomobilde 1 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da kontrolden
çıkarak yol kenarındaki tarlaya giren

otomobilde bir kişi yaralandı.
Kaza, merkeze bağlı Değirmenayvalı köyü girişinde
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, 35 UCN 67
plakalı otomobil sürücüsünün henüz belirlenemeyen
bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç ardın-
dan yol kenarındaki tarım arazisine girerek durabildi.
Kazada, E.Ç., isimli kadın yaralandı. Yaralı kadın
ardından çevredekilerin haber vermesi üzerine olay
yerine gelen 112 Acil servis ambulansı ile hastaneye
kaldırıldı. Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. >>İHA

Dinar’da patateshasadıhazırlıkları sürüyor

Afyonkarahisar’ın Dinar ilçesinde 25 bin dekar alanda
ekimi yapılan patateste çiftçiler hasada hazırlanıyor.

Kentte en fazla
patatesin ekildiği
ilçelerden birisi
olan Dinar
ilçesinde hasat
dönemi hazırlık-
lıkları başladı.
Tarım ve Orman
İlçe Müdürlüğü
verilerine göre
ilçede bu yıl 125
bin ton patates
rekoltesi bek-
leniyor. >>İHA
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Dr.Çakır“Kızamıktankorunmada
enetkiliyöntemaşıyaptırmak”

Kızamık vakalarının artışına dikkat çeken Uzm. Dr. Mert Çakır, “Kızamıkta en koruyucu yöntem aşı olduğu
için, kızamıktan korunabilmenin öncelikli yolu kızamık aşısı olmaktır. Bununla birlikte kişisel hijyen,

kalabalık ortamlardan uzak durulması ve maske kullanımı alınabilecek önlemler arasında yer alır” dedi.

Kızamık vakalarının son dönemde
artış gösterdiğini Uzm. Dr. Mert
Çakır, salgından nasıl korunabilece-

ğin konusunda bilgilendirmelerde bulundu.

Kızamığın nasıl bulaşabileceğine değinen
Uzm. Dr. Çakır, “Kızamık öksürük, hapşır-
ma veya enfekte bir kişiyle doğrudan temas
sonucunda havada asılı kalan damlacıkların

solunmasıyla bulaşır” şeklinde konuştu.
“BURUN AKINTISI VE GÖZLERDE

KIZARIKLIK GÖRÜLEBILIR”
Uzm. Dr. Mert Çakır, kızamıkta görülebile-
cek belirtileri, “1-3. günler arası hafif veya
yüksek ateş, kuru öksürük, burun akıntısı,
gözlerde kızarıklık. Üst azı dişlerinin yanın-
daki dişetlerinde ve yanak içinde beliren,
küçük beyaz noktalar (Koplik lekeleri) kıza-
mık için tanı koydurucudur. 4-8. günler arası
yüksek ateş (39o -40oC), karakteristik dökün-
tü. Döküntü, kulak arkasından başlayarak
yüze, oradan gövdeye ve daha sonra da kol
ve bacaklara yayılır. Bir süre sonra aynı sırayı
izleyerek solar ve yerinde geçici bir renk deği-
şikliği bırakabilir. Göz iltihabı (konjonktivit)
görülebilir. Gözler ışığa karşı hassaslaşır” ifa-
delerini kullandı.
“KIŞISEL HIJYENE DIKKAT EDILMELI”

Kızamıktan korunma yollarından bahseden
Uzm. Dr. Çakır, “Kızamıkta en koruyucu
yöntem aşı olduğu için, kızamıktan koruna-
bilmenin öncelikli yolu kızamık aşısı olmak-
tır. Bununla birlikte kişisel hijyen, kalabalık
ortamlardan uzak durulması ve maske kulla-

nımı alınabilecek önlemler arasında yer alır’’
şeklinde konuştu.

“15 AYLIK ÇOCUKLARA
TEK DOZ UYGULANIR”

Kızamık aşısının 15 aylık çocuklara tek doz
uygulandığının altını çizen Uzm. Dr. Çakır,
“Beslenme veya bağışıklık sistemi bozukluğu
olan çocuklarda 6 ay sonra bir destek dozu
daha yapılır. Salgın dönemlerinde 9 aylıktan
büyük tüm çocuklara aşı uygulanabilir. Bu
takdirde 15 ay tamamlanınca bir destek dozu
daha yapılır” diye konuştu.>>İHA

Anne sütü her yıl yaklaşık 1,5
milyon bebeğin ölümünü önlüyor

Prof. Dr. Şanlıay Şahin, anne sütünün hem anneye hem de
bebeğe çok faydalı olduğunu belirterek, "Anne sütü her yıl

yaklaşık 1,5 milyon bebeğin ölümünü önlüyor. İlk 6 ay sadece
anne sütünü öneriyoruz. Anne sütü ilk 6 ay bebeğin ihtiyacının
yüzde 100'ünü karşılıyor. Maalesef ilk 6 aydan sonra emzirme

oranları yüzde 6'lara kadar düşüyor" dedi.

Anne sütünün faydalarıyla ilgili açıklama-
larda bulunan Mersin Şehir Eğitim ve
Araştırma Hastanesi Çocuk Sağlığı ve

Hastalıkları Anabilim Dalı eğitim görevlisi Prof.
Dr. Şanlıay Şahin, anne sütünün faydalarının
saymakla bitmeyeceğini söyledi. Bu sütün en
önemli özelliğinin canlı bir sıvı olması olduğunu
vurgulayan Şahin, “İdeal bir besin. Olumlu etki-
lerini yaşam boyu görüyoruz. Her çocuğun en
doğal hakkı. Bir kere çocuğun yaşama şansını
artırıyor. Biliyoruz ki biz anne sütü her yıl yak-
laşık 1,5 milyon bebeğin ölümünü önlüyor. Bu
nedenle de çok ciddi önerilerimiz var. İlk 6 ay
sadece anne sütünü öneriyoruz. 2 yıl ötesine
kadar anne sütüyle beslenmenin devamını öne-
riyoruz. Tabi Türkiye Nüfus Sağlık
Araştırmasına baktığımız zaman 6’ıncı aydan
sonra anne sütüyle beslenme oranlarının ciddi
oranda düştüğünü görüyoruz. Gerçekten
Türkiye olarak beklenen seviyenin çok altında-
yız. Biliyoruz ki ilk 6 ayda anne sütü bebeğin
ihtiyacının yüzde 100’ünü karşılıyor. Çocuklara
bu dönemde su bile vermeye gerek yok.
Sonrasında ek gıdalara geçildikçe anne sütü
yüzde 50’sini karşılamaya başlıyor. 1’inci yaşın-
dan itibaren de anne sütü 3’de 1’i karşılamaya
başlıyor. Zaten bebek artık ek gıdalarla beslen-
meye başlamış oluyor" diye konuştu. Anne
sütünün hem bebek hem de ebeveyn için çok
faydalı olduğunun altının çizen Şanlıay, "Tabi
sadece beslenme açısından değil bağışıklık siste-

mi üzerinde, gelişimsel anlamda, psikolojik
anlamda, anne-bebek bağlanması anlamında
ha<a ekonomik anlamda da çok ciddi faydaları
mevcut. Her zaman temiz, ısısı ideal, bebeğin
ihtiyacına uygun. Öyle bir özelliği var ki birde
anne sütü bebeğin büyümesine göre de ona
uygun şekil değiştirmektedir. Kolay hazmedile-
bilir, biyo yararlılığı çok yüksektir ve hastalıkla-
ra karşı da çok ciddi koruyuculuk sağlar. Anne
sütü bebeği pişiğe karşı bile korumaktadır. Aynı
zamanda da sonrasında ek gıdalara geçen
çocuklarda da tat ve kıvama alışmalarında anne
sütüyle beslenen bebeklerde daha kolay olduğu-
nu biliyoruz. Reflü ve kabızlık gibi problemlerin
yaşanmadığını biliyoruz. Aynı zamanda kanser-
den koruyucu etkileri var. Ağrı kesici özelliği
var. Bu bebeklerin zeka anlamında da iyi gelişi-
yorlar. Gerçekten anne sütü çok önemli. Anne
içinde birçok önemli faydaları var. Sağlıklı nesil-
ler anne sütüyle yetişebilir. İlk 6 aydan sonra
emzirme oranları yüzde 6’lara kadar düşüyor.
Maalesef istenilen seviyede değiliz. Bizler hem
bebek hem de anne dostuyuz. Bu yüzden herke-
se anne sütünü öneriyoruz" şeklinde konuş-
tu.>>İHA

Diyetisyen uyardı “Günlük
en az 2,5 litre su tüketin”

Diyetisyen Cemre Balkan, “Su tüketimi, vücudumuzdaki
ozmotik dengeyi sağlamak bakımından dikkat edilmesi
gereken önemli bir konudur. Yetişkin bireylerin günlük

en az 2.5 litre su tüketmesi, yaşamsal faaliyetleri
gerçekleştirebilmek açısından elzemdir” dedi.

Diyetisyeni Cemre Balkan,
su tüketimi ile ilgili önemli
açıklamalarda bulundu. Su
miktarının bireylerin yaş
gruplarına, cinsiyetine ve
fiziksel özelliklerine göre
değişiklik gösterebildiğini
ifade eden Cemre Balkan,
“Özellikle yaz aylarında
sıcaklardan dolayı oluşan
terlemelerle daha fazla sıvı
kaybı gerçekleşir. Vücut
ağırlığının yüzde 10’undan
daha fazla su kaybedilmesi
şiddetli halsizlik ve sıcak
çarpmasına neden olur. Bol
sıvı alımı ile oluşacak bu
vücut dengesizliğinin önüne
geçilmesi önemlidir.
Vücu<a eksilen sıvıyı kahve,
çay, gazoz şeklinde değil, su
olarak alınmalıdır. Fakat
eğer fazla miktarda su tüke-
timi sağlanamıyorsa alterna-
tif bir seçenek olarak ayran,

doğal maden suları, doğal
bitki çayları, meyvenin
kendi tadı ile yapılmış kom-
postolar içecek olarak tercih
edilebilir. Kafeinli ve alkollü
içecekler vücuda verdikle-
rinden fazla sıvı kaybına
neden olduğu için özellikle
yaz aylarında pek öneril-
mez, kullanıldığı taktirde
daha fazla su tüketimi sağ-
lanmalıdır. Çok şekerli ve
kalorili içecekler yerine taze
meyve veya sebze içeren
elektrolit dengesi uygun
seçimler daha doğru olur”
diye konuştu.
“Su içeriği yüksek meyve-

ler tüketin“
Diyetisyen Cemre Balkan,
“Su içeriği yüksek olan
meyve ve sebzeleri tüket-
mek de yaz ayları için çok
önemlidir. Veya bunlarla
doğal içecekler de yapabili-

riz. Örnek olarak; Şeker
yerine tatlandırıcı kullana-
rak, limon suyu, limon
kabuğu rendesi ve bol buzlu
su bir limonata hazırlanabi-
lir. Yine aynı şekilde şeftali-
den veya diğer meyvelerden
de komposto yapılabilir.
Porsiyon miktarını sizin
ayarlayacağınız, meyveleri-
ni isteğinize göre değiştire-
bileceğiniz enfes bir kom-
posto, yaz akşamları için
elzem haline gelecektir”
şeklinde konuştu.>>İHA
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Psikolojikdanışmanlar öğrencilerinyanındaoluyor
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından ilçelere kurulan Tercih Danışmanlığı

merkezlerinde psikolojik danışman ve rehber öğretmenler öğrencilerin yanında oluyor.

Liselere Geçiş Sistemi (LGS) kapsamında yapılacak
ortaöğretim kurumları tercih süreci 3-19 Temmuz tarih-
leri arasında yapılmaya başlandı. Bu süreçte,

Afyonkarahisar Rehberlik ve Araştırma Merkezi Müdürlüğü
sorumluluk bölgesindeki Bayat, Bolvadin, Çay, Çobanlar,
Emirdağ, İhsaniye, İscehisar, Merkez, Sinanpaşa, Sultandağı
ve Şuhut ilçelerinde bulunan ortaokullarda toplamda 248 LGS
"Tercih Danışmanlığı Birimleri" oluşturuldu. Afyonkarahisar
Rehberlik ve Araştırma Merkezi Müdürlüğünde görev yapan
psikolojik danışmanların görevlendirilmesiyle rehber öğret-
men psikolojik danışmanı olmayan okullardaki toplamda 78
okulda tercih danışmanlığı birimi oluşturularak ve ayrıca
Afyonkarahisar Rehberlik ve Araştırma Merkezinin bahçe-
sine "Tercih Danışmanlığı Birimi" kurularak tercih süreci
boyunca öğrencilerin ve velilere yönelik tercih danışmanlığı
hizmeti sağlıyor. >>İZZET IŞIK

Son Teknoloji FUE yöntemi ile saç
ekimi Özel Fuar Hastanesi’nde

Özel Fuar Hastanesi Deri ve Zührevi Hastalıklar Uzmanı Uzm.
Dr. Ali Ertan Ercan FUE yöntemi ile saç ekimini anlatıyor

Fue (foliküler ünite ekstraksiyonu) yönte-
minde saç kökleri lokal anestezi altında özel
uçlu mikro motorlar ile tek tek alınaraksaçsız

alanlara doğal saç çıkış açısı ve yönü dikkate alı-
narak yerleştirilir. Cerrahi bir girişim
olmadığı için hastalar daha rahat
karar vermekte ve bu tekniği ter-
cih etmektedirler. Fue yönte-
minde saçlar tek tek alınıp
saçsız bölgelere nakledilir.
Folikül çıkartma işleminden
önce donör alandaki saçlar
kesilerek 1 mm olacak
kadar kısaltılır. Lokal
anestezik ilaç ve saç kökü
alınacak ve ekim yapılacak
bölge uyuşturulur. Mikro
motor ucu saç kılını ortalayacak
şekilde deriye batırılıp çekilir. Kıl
folikül ve onu çevreleyen mikroskobik
doku ile birlikte bir mikro pensetik nazikçe çelk-
ilir ve folliküler ünite gevşek tabandan ayrılarak
gelir.Operasyonda greftlerin zarar görmesini min-
imalize eden bu otomatik sistem sayesinde
operasyon süreleri kısalmış,zaman biriminde alı-
nan greft sayısıda artmıştır.Folliküler üniteler bu
şekilde toplandıktan sonra saçsız alanda açılan
çok daha küçük deliklere yerleştirilirler.Her bir
folliküler ünite ortalama 2 ila 3 follikül barındırır.
Greftlerin alındığı bölgede doku alınmadan yal-
nızca ilgili kök hücresi üzerinde birebir çalışıl-
maktadır. Saç ekilen bölgede kesik ve dikiş işlemi
olmaz.Köklerin alındığı bölgede 06-07 mm den
küçük çaplı sıyrıklar oluşur bu sıyrıklar birkaç
güne kapanır ve iz bırakmadan iyileşir. Bu
teknikle ense bölgesinden alınan greftler saç
trasferlerinde kullanıldığı gibi kaş,bıyık,sakal
transferlerinde de kullanılmaktadır. Bir seansta
ortlama donör alanın durumuna ve ekilecek kök
sayısına bağlı olarak 4.000 ila 6.000 kadar greft
alınabilir. Her greftte 1 ila 3 arasında saç teli
bulunmaktadır. 1 greft saç ortalama 2 - 2,5 saç teli
kabul edilir. Elde edilen kök sayısına ve açıklığa

bağlı olarak santimetrekare başına 50 – 60 saç
kökü ekmek mümkündür. Ayrıca operasyon son-
rası günlerde ağrının az olması ve iyileşme
süresinin kısa olmasıda bu yöntemin tercih neden-

lerindendir. Ekilen saçlar 1.ayın sonunda
genelde dökülürler,saç ekiminde 2 – 3

ay sonra çıkmaya ve uzamaya
başlar.6.ayda saçlar göz doldura-

cak kadar gelişir.Fakat en güzel
halini ekilen saçların adapta-
syon sürecini tamamladıktan
sonra 1- 1,5 yıl içerisinde
alır.Ekilen saçlar dökülmem-
eye kodlanmış bölgeden
alındığı için dökülmezler.Saç

kişinin kendisine ait olduğun-
dan aynı renk ve karakterde

çıkar.Saç ekiminde var olan saç
miktarı ve alınma şekli önemli

olduğu kadar ekilen saçların yönü,ön
saç çizgisinin doğallığı en az ekilen saç miktarı

kadar önemlidir.Ömür boyu uzayan saçlar
insanın görünümünü değiştirdiği gibi psikolo-
jisinide olumlu yönden etkiler. >>İZZET IŞIK

Kaymakam Sülün, yaz kampındaki
öğrencilerle buluştu Afyonkarahisar

Sandıklı’da Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından
düzenlenen ve 142
öğrencinin katıldığı yaz
kampını ziyaret eden
Kaymakam Sülün,
öğrencilerle sohbet
ederek başarılar diledi.

Kurs merkezimiz olarak kullanılan
Sandıklı Türk Telekom Fen Lisesini
ziyaret eden Sandıklı Kaymakamı

Mehmet Sülün ve İlçe Milli Eğitim Müdürü
Ebubekir Bozkurt, yatılı yaz kurslarıyla ilgili
okul yöneticilerinden bilgi aldı. 142

öğrencinin katıldığı kursta öğrenci ve öğret-
menlerle sohbet eden Kaymakam Sülün,
kursların açılmasında ve sürdürülmesinde
emeği geçen okul yöneticileri ve öğretmen-
lere teşekkür ederek ziyaretlerini son-
landırdı.>>MEVLÜT TINAS

Minibüsünçarptığı traktördevrildi

Afyonkarahisar'da bir minübüsün çarptığı
traktör yol kenarına devrilirken, kaza maddi
hasarla atlatıldı.Kaza İhsaniye ilçesine bağlı
Üçlerkayası köyü içinde meydana geldi.
Sürücüsü I.H.G.(43) yönetimindeki 34 YPZ 01
plakalı minibüs, M.A.S.(60) idaresindeki 03

DT 392 plakalı traktöre çarptı. Kazada, çift
römork takılı traktörün motor bölümü yol
kenarına devrildi. Kazada şans eseri
yaralanan olmazken araçlarda maddi hasar
meydana geldi.
>>İHA

Afyonkarahisar'da bir minübüsün çarptığı traktör yol
kenarına devrilirken, kaza maddi hasarla atlatıldı.
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Erdoğan,“Dün baba oğul videosu çekenlerin
bugün gırtlak gırtlağa gelmesinin bizim
açımızdan hiçbir kıymeti harbiyesi yoktur”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, emeklilerin maaşlarına ilişkin, “Yapılabilecek iyileştirmeler hususunda bakanlarımıza gerekli talimatı

verdim. Cumhurbaşkanı Yardımcımız, Hazine ve Maliye Bakanımız ile Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanımız çalışmalarına başladı” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti
Genel Merkezinde düzenlenen AK Parti
Genişletilmiş İl Başkanları Toplantısına katıldı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 14 Mayıs’ta 323 milletvekil-
leriyle ittifakı açık ara birinci çıkaran ve cumhurbaşka-
nı seçiminin ilk turuna göre ikinci turda teveccüh gös-
terdiğini söyledi. "Aziz milletimizin takdiriyle yüzde
52,18 oy oranıyla Türkiye'yi yönetme vazifesini ham-
dolsun gelecek 5 sene boyunca deruhte ettik" diyen
Erdoğan, “Türkiye bu seçim sonuçlarıyla istikrara,
demokrasiye, güvene, özgürlüğe ne kadar değer ver-
diğini bir kez daha ortaya koydu. Seçimlerin sadece
partimiz için değil Türkiye için demokrasimiz için çok
aydınlık çok güzel neticelere vesile olacağına inanıyo-
rum. İnşallah son 21 yıldır olduğu gibi önümüzdeki
beş yıl süresince üstlendiğimiz bu görevi en güzel
şekilde yerine getirmeye çalışacağız. Bize güvenen
bize inanan milyonların umutlarını boşa çıkarmayaca-
ğız. Buradan bir kez daha şahsımızdan, partimizden
ve ittifakımızdan güçlü desteğini esirgemeyen tüm
vatandaşlarıma kalpten teşekkür ediyorum. Bilhassa
her iki seçimde de oylarıyla yanımızda duran yaklaşık
28 milyon kardeşimin her birine şükranlarımı sunuyo-
rum. Seçim döneminde rekor kıracak illerimizi ziyaret
etme sözü vermiştik. Bayburt yüzde 82,45 ile birincili-
ği yine kimseye kaptırmadı. Gümüşhane yüzde 78,54
oy oranıyla ikinci oldu. Ziyaretlerimize bu hafta sonu
bismillah diyoruz. Cumartesi günü önce Bayburt'un
misafiri olacağız. Ardından inşallah Gümüşhane'ye
geçeceğiz. Hem kendilerine destekleri için teşekkürle-
rimizi iletecek hem de yapımı tamamlanan projeleri-
mizin toplu açılış törenini gerçekleştireceğiz." diye
konuştu. Sadece bu illere değil tüm Türkiye'ye olan
minnet borcunu daha fazla eser üreterek daha çok hiz-
met ederek ülkemizi her alanda ileriye götürerek öde-
yeceğini belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Seçimlerle
ilgili bir gerçeğin altını buradan tekrar çizmek istiyo-
rum. Türkiye gelecekteki sonuçları itibariyle çok kritik
bir seçim yaşadı. Ülkemiz aleyhine yürütülen kampan-
yaların zirveye tırmandığı bir seçim dönemini geride
bıraktık. Masanın görünür görünmez ortaklarıyla bir-
likte küresel şer şebekeleriyle envai çeşit terör örgü-
tüyle tetikçi basın yayın kuruluşlarıyla milletimizin
birlik ve beraberliğine kasteden provokatörlerle müca-
dele ettik. Muhalefetin yalan rüzgarı hiç dinmedi.
Partimize ilgili iftiraların arkası hiç kesilmedi. Seçmen
iradesini manipüle etme çabaları hiç durmadı. Siyaset
mühendisleri bir an olsun sahneyi terk etmedi. Farklı
seslere tahammülsüzlük, had safhaya çıkarken itibar
suikastlarıyla siyasetçiler hedef alındı, yıpratıldı, linç
edildi. Kaset kumpaslarıyla, bel altı yöntemlerle,
rakipler minder dışına itildi. Otuz yılda edilmeyen
hakaretin üç güne sığdır utanç verici günler gördük.
Siyasi tarihimize kara leke olarak geçecek pek çok
örnekle karşılaştık. Seçimi kazanmak uğruna her şeyi
yaptılar. Siyasi mücadelenin hudutlarını belirleyen ne
kadar ahlaki çizgi varsa hepsini çiğnediler.
Milletimizin desteğiyle 14 Mayıs ve 28 Mayıs'ta sadece
iki hafta arayla iki seçim kazanma başarısı gösterme-
dik. Aynı zamanda Türk demokrasisini namusunu ve
şerefini de biz kurtardık. Sandıklara giderek iradesine
sahip çıkan her bir vatandaşımızı demokrasi kahra-
manlarımız olarak görüyoruz. Biz de AK Parti olarak
son 21 yılda 17 seçim zaferine imza atmanın haklı
gururunu yaşıyoruz. Elbette bu kırılması zor bir rekor-
dur. Bu dünyada başka hiçbir siyasi harekete ve ittifa-
ka henüz nasip olmayan muhteşem bir zaferdir. Bu
tarihe altın harflerle yazılacak nesiller boyunca gıptay-
la hatırlanacak siyaset literatürüne geçecek eşsiz bir
başarıdır. Bu rekorun zaferin ve başarının sahibi önce
Rabbimiz sonra da basiret ve ferasetiyle tüm oyunları
bozan aziz milletimizdir. Umutlarını ülkemize bağla-
mış yüz milyonların dualarıyla elde ettiğimiz seçim
zaferimizin tekrar hayırlı, mübarek olmasını diliyo-
rum. Bizleri bütün teşkilatımızı, kadın ve gençlik kol-
larımızı bir kez daha yürekten tebrik ediyorum.
Gerilime prim vermediğiniz için, ayrımcılık yapmadı-
ğınız için, fitne siyaseti karşısında, kardeşlik siyasetini
yücelttiğiniz için her birinizi kutluyorum” diye konuş-
tu. 14 ve 28 Mayıs seçimleri uzun yıllar boyunca konu-
şulmaya, tartışılmaya, üniversitelerde ders diye oku-
tulmaya devam edeceğini vurgulayan Erdoğan, şu
sözleri kaydetti: “Akademisyenler, tarihçiler, gazeteci-
ler başta olmak üzere herkes kendi penceresinden
seçimleri enine boyuna değerlendirecektir. Millet ola-
rak nasıl büyük bir badire atlattığımız nasıl büyük bir
uçurumun kenarından döndüğümüz zamanla çok
daha iyi anlaşılacaktır. Seçim sonuçlarının ilk ve en
büyük muhatabı siyasetçilerdir. Siyasi partiler açısın-
dan her seçim aynı zamanda unutmayalım bir imti-
handır. Alınan not kadar nerede hata yaptığını görmek
de sınavın bir parçasıdır. Siyasi partilerin istikbali için
seçimlerin bu yönü çok daha mühimdir. Geleceğe dair
hedefi olan her siyasi parti sandık sonuçlarını muhak-
kak çok iyi okur, analiz eder. Sandıkta seçmenin verdi-
ği mesajları anlamaya özen gösterir. Bunları yapma-

yan ise siyaset sahnesinden silinip gider. Çok partili
siyasi hayatımızda bunun nice örneği vardır.
Arkasında büyük bir halk desteği kurulan hatta iktida-
ra gelen ama bugün ismini dahi hatırlamadığımız bir-
çok parti bulunuyor. AK Parti olarak şu ana kadar gir-
diğimiz tüm seçimlere hep bu zaviyeden baktık. Seçim
sonuçlarını partimiz için bir muhasebe ve murakabe
vesilesi haline getirdik. Rakiplerinden daha kapsamlı,
daha cesur hatta çok daha objektif bir şekilde eksik-
lerimizi, hatalarımızı, kusurlarımızı tespit
etmeye çalıştık. Sandıktan zaferle çık-
manın sevincini yaşarken asla
zafer sarhoşluğuna kapılmadık.
Zaferlerimizle birlikte unut-
mayın tevazumuzu büyüt-
tük. Başarılarımızla
sorumluluğumuzun da
arttığına inandık. Şıma-
ranlardan kimin ehlin-
den yeryüzünde böbür-
lenerek yürüyenlerden
asla olmadık. Bir çağı
kapatıp yeni bir çağı
açtığı fethi mübinden
sonra İstanbul'a hocası
‘Akşemseddin’ hazretleri-
nin arkasında tevazuyla
giren Sultan Fatih'i kendimi-
ze örnek aldık. Bugün de aynı
hassasiyetle hareket ediyoruz.
Anamızın ak sütü gibi helal olan
tarihi başarımızın doyasıya kutlarken
öz eleştirimizi yapmaktan da çekinmiyoruz.
Seçim sonuçlarını tüm boyutlarıyla değerlendiriyor
milletimizin sandıkta dile getirdiği mesaj en doğru
biçimde kavramaya gayret ediyoruz. Tartışmasız zafe-
rimize rağmen önceki seçimlere kıyasla partimizin
oylarında görülen negatif ayrışmanın farkındayız.
Özellikle kimi şehirlerimizde milletvekilliği ile
Cumhurbaşkanlığı oy oranları arasında ortaya çıkan
uyumsuzluğu görmezden gelmiyoruz. Tüm bu sıkıntı-
ların kaynağını bizi sandık sandık inceliyoruz.
İstişarelerimizi tamamlayıp doğru teşhislerimizi koy-
duktan sonra hangi alanlarda sorunumuz varsa sürat-
le müdahale edeceğiz. Nerede bir hatamız olmuşsa
hiçbir komplekse kapılmadan kabullenecek ve düzelt-
menin yollarını arayacağız. Vatandaşın beğendiği yan-
larımızı güçlendirecek, eleştirdiği hususları değiştire-
cek, yenilenme beklediği alanlarda gerekli adımları
atacağız. Kadrolarımızı takviye etmemiz, yeni yüzlerle
güçlendirmemiz gerekiyorsa inşallah büyük bir titiz-
likle bunu da gerçekleştireceğiz.”

2 TANESI ZATEN ÜÇ AY BOYUNCA
CUMHURBAŞKANI YARDIMCISI OLACAĞIZ

DIYE EL IL DOLAŞMAKTAN KENDI
ŞEHIRLERININ YOLUNU UNUTTU

Ekim ayında yapılması planlanan kongreye ilişkin
konuşan Cumhurbaşkanı Erdoğan, ”Seçim sonuçları-
nın işaret ettiği çizgide çalışmalarımıza şimdiden baş-
ladık. Kongremizi 11 buçuk milyon üyesiyle tüm AK
Parti ailesinin dava ve yol arkadaşlığını yenilediği bir
ahitleşme törenine dönüştürmekte kararlıyız. Yaş
aldıkça gençleşen, dinamizmini heyecanını koruyan,
kendini yenilemeyi başaran bir parti olduğumuz bir
kez daha görülecektir. Kongremiz bize aynı zamanda
31 Mart 2024 dört tarihinde yapılacak seçimler için
ihtiyacımız olan sinerjiyi de sağlayacaktır. Hedef ve
ölçek büyüttüğümüz mahalli idareler seçimlerine
diğer tüm seçimlerden daha fazla asılmamız gereki-
yor. CHP zihniyetinin elinde her gün kan kaybeden,
kötüye giden şehirlerimiz kurtarılmak için adeta gün
sayıyor. Muhalefetin yönettiği illerin belediye başkan-
ları şehirleriyle ilgilenmek yerine koltuk kavgasından
başlarını kaldıramıyor. Vatandaş hizmet beklerken
bunlar tüm mesailerini enerjilerini parti içi çekişmeler-
de harcıyor. 2 tanesi zaten üç ay boyunca cumhurbaş-
kanı yardımcısı olacağız diye el il dolaşmaktan kendi
şehirlerinin yolunu unuttu. Adana'dan Antalya'ya
Mersin'den Eskişehir'e, Aydın'dan İzmir'e nereye bak-
sak aynı vizyonsuzlukla, aynı hizmet kıtlığıyla karşıla-
şıyoruz. İnşallah 31 Mart 2024 tarihinde bu kötü gidişe
dur diyeceğiz. İstanbul ve Ankara başta olmak üzere
dört yıldır hiçbir hizmet alamayan şehirlerimizi tekrar
hizmet ve eser siyasetiyle buluşturacağız” ifadelerini
kullandı.
‘Muhalefetin kavgalı, dağınık gerçekten içler acısı
haline bakıp da gelecek seçimler dahil hiçbir seçimi
çantada keklik göremeyiz" diyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, şu ifadelere yer verdi:
“Bugün birbirlerine demediklerini bırakmayanlar
yarın çıkarları uğuruna canciğer, kuzu sarması olmak-
ta asla tereddüt etmezler. Son seçim sürecinde bunun
sayısız örneğini gördük, yaşadık. Masadan kalktı diye
ittifak ortaklarını, aşağılık hakaret bulundular, üç gün
sonra hiçbir şey olmamış gibi yollarına devam ettiler.
Dün baba oğul videosu çekenlerin bugün gırtlak gırt-

lağa gelmesinin bizim açımızdan hiçbir kıymeti harbi-
yesi yoktur. Değişim adı altında yürütülen kayıkçı
kavgalarıyla bizim işimiz olmaz. Bugün değişim diye
Bolu'dan Ankara'ya yürüyenler ve ona her türlü haka-
reti yapanlar dün genel başkanınız Ankara'dan
İstanbul'a yürüyordu. O zaman yollar yürümekle aşı-
nıyor muydu? Şimdi ne oldu? Yollar yürümekle aşın-
maz demeye başladılar. Bunlar çok kısa bir süre önce-

sinin tarihini de unutuyorlar. Zihniyet değişme-
dikten sonra CHP Genel Müdürlüğüne

hangi kumpasla kimin getirildiğini
bizim nazarımızda hiçbir anlamı

bulunmuyor. Zaten muhalefe-
tin son bir aylık karnesine

baktığımızda bu tespitleri-
mizin ne kadar haklı
anlaşılıyor. Milletin san-
dıkta verdiği net mesa-
ja rağmen CHP Genel
Başkanı bebek katille-
rini öven gazeteci
kılıklı terör sevicilere
sahip çıkmayı sürdü-
rüyor. Gezi olaylarının

organizatörlerinin avu-
katlığını yapmaya

devam ediyor. Partisinin
grup toplantılarında zehir

saçan diliyle önüne gelen sal-
dırıyor, hakaret ediyor iftira

ediyor. Dikkatinizi çekerim bu
zatın 11’inci seçim yenilgisini aldığı 14

Mayıs’ın üzerinden tam 53, 12’inci gün
seçim hezimetini yaşadığı 28 Mayıs’ın üzerinden ise 39
gün geçti ama bu zat destekleri karşılığında Kandil ve
Pensilvanya’ya hangi sözleri verdiğini halen açıklama-
dı. Bölücü örgütün siyasi uzantılarıyla kapalı kapılar
ardında neyin pazarlığını yaptığını anlatmadı.
Londra'daki tefecilere iradesiyle birlikte başka neyi
rehin verdiğini açıkça kavuşturmadı. Hemen her seçim
öncesinde kazanamazsam istifa ederim dediği halde
hangi odakların kendisine tükürdüğünü yalattığını
söylemedi. Dahası 13 yıla sığdırdığı 12 seçim bozgu-
nuna rağmen ne milletten ne de kendi seçmeninden bir
kez olsun özür dilemedi. Bunlarla ilgili tatmin edici bir
gelişme olmadan diğer her şey sahtedir. Sadece bir göz
boyamadan ibarettir. Tabii şu anda bu parlamentonun
bir bahtsızlığı da var. Nedir o? Evet Genel
Başkanlarının olmadığı bir parlamento var. Niye?
Pazarlık yaptılar. Her birine seni cumhurbaşkanı yar-
dımcısı yapacağım derken kendileri açıkta kaldı iflas
etmiştir. İşte şimdi sadece ve sadece kendi işimize
bakıyoruz. Ve Allah nasip ederse 31 Mart'ta yerel
seçimlerden alacağımız zafer karnesiyle ile birlikte
ülkemizi çok daha farklı bir istikamete, hem merkezi
yönetim hem yerel yönetimle beraber yürüteceğiz.
Fuzuli tartışmalarla vakit israf etmek yerine tüm ener-
jimizi proje geliştirmeye harcıyoruz. Kardeşlerim
bizim siyasetteki başarımızın sırrı da zaten budur.
Başkaları ne yaparsa yapsın. Biz kendi gündemimizi
oluşturduk. Rakiplerimizin zayıflığından medet
ummak yerine, kendi oyun planımıza sadık kaldık.
Hiçbir şey bizi şehirlerimize hizmet etmekten, ülkemi-
ze eser ve yatırım kazandırmaktan alıkoyamaz, koy-
mamalıdır. Özellikle 8 ay sonra milli kantarına çıkacak
belediye başkanlarımızdan bu noktada azami hassasi-
yet ve gayret beklediğimi vurgulamak istiyorum.
Kalan kısıtlı zamanımızı en iyi en verimli ve en etkin
şekilde kullanmamız gerekiyor. Bitme aşamasına gel-
miş projelerimizi süratle neticelendirecek doğrudan

vatandaşımızın hayatına dokunan hizmetlere daha
fazla eğileceğiz. Şehirlerimizin ihtiyaçları neyse insanı-
mız bizden neyi çözmemizi istiyorsa, seçmen neden
şikayet ediyorsa tek tek hal yoluna koyacağız. Popüler
kültürün tüm dünyaya dayattığı etkinlikler yerine
kendi medeniyet değerlerimizin özellikle beslediği
nitelikli çalışmalara ağırlık vereceğiz. Yaz ayların gel-
mesiyle bu alanda kimi zaman dikkatsizlikten, kimi
zaman özensizlikten, kimi zaman da hatalı yönlendir-
melerden kaynaklanan bazı olumsuzluklara şahit olu-
yoruz. Kültür sanat alanında yapacağımız işlerde kıs-
tasımız özgün faydalı, milli kültürümüzü yaşatacak
çalışmalardır. Deprem bölgesinin unutulmaması çok
önemlidir.“ Kahramanmaraş merkezli 5 ay önce 50
bini aşkın vatandaşın yaşamını yitirdiği büyük bir
deprem felaketine maruz kaldığını hatırlatan Erdoğan,
“Bakınız Türkiye yalnızca 5 ay önce 50 bini aşkın
vatandaşının hayatını yitirdiği büyük bir deprem fela-
ketine maruz kaldı. Devletimizin kurumları tam 5
aydır 7 gün yirmi 24 saat aralıksız çalışsa da depremin
11 ilimizde açtığı yaralar henüz kapanmadı. Deprem
turistleri ise bölgeyi çoktan terk etti. 6 Şubat'tan sonra
kameralarıyla geldiler yıkıntılar önünde poz verdiler.
Bir daha asla ortalıkta görünmediler. 14 Mayıs'a kadar
bedava vaat 15 Mayıs sabahı depremzedelerimizi kapı
dışarı eden tefecileri zaten muhatap almıyoruz.
Deprem bölgesindeki kardeşlerimiz bunların adlarını
dahi duymak istemiyor. Ne yapılacaksa yine AK Parti
ve Cumhur İttifakı olarak bizler yapacağız. Evleri
yıkılmış, düzenleri bozulmuş, bir gecede hayatları
altüst olmuş kardeşlerimizi söz verdiğimiz şekilde
yeni yuvalarına kavuşturacağız. Sizlerden deprem böl-
gesindeki kardeş belediyelerinize sahip çıkmanızı,
yürütülen faaliyetlere destek vermenizi bekliyorum.
Şunu hiçbir zaman aklınızdan çıkarmayın ‘Milletin
umudu biziz’. Şehirlerimizin ne derdi varsa kardeşle-
rim yine biz çözeceğiz. Vatandaşın ne talebi varsa Yine
biz karşılayacağız. Türkiye'yi hayallerin ve hedefleriy-
le yine biz buluşturacağız” dedi. Kabinenin göreve
başlamasından bu yana bir çok müjdeyi paylaştıklarını
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Asgari ücretlerimi-
zi sevindiren artıştan sonra dün altı aylık enflasyon
oranının belli olmasıyla birlikte memur maaş düzenle-
mesini Meclisimizin takdirine sunduk. Meydanlarda
söz verdiğimiz üzere en düşük memur maaşını 22 bin
17 liraya yükseltiyoruz. Tüm kamu görevlilerinin yıllık
ücretlerinde enflasyon farkı dahil ilave olarak seyya-
nen net 8 bin 77 liralık artış yapıyoruz. Ortalama
memur maaşını 25 bin 15 liraya çıkarıyoruz. Tarihin en
yüksek zamlarından olan bu düzenlemenin tüm
memurlarımıza hayırlı olmasını diliyorum.
Emeklilerimizin beklentilerini de göz ardı etmiyoruz.
Ülkemizin 15 ay önce yaşadığı deprem gerçeğine rağ-
men ne söz vermişsek hepsini tek tek yerine getirdik
getiriyoruz. Kamuoyunda EYT olarak bilinen emekli-
likte yaşı bekleyenler melesini çözüme kavuşturduk.
Böylece 2 milyon 250 bin vatandaşımızın taleplerini
karşılamış olduk. Yine geçtiğimiz aylarda en düşük
emekli maaşını 7 bin 500 liraya yükseltmek suretiyle
bu konuda hassasiyetimizi ortaya koyduk.
Malumunuz dün enflasyon oranı netleşince emekçile-
rimizin alacağı yeni maaşları da belli oldu.
Yapılabilecek iyileştirmeler hususunda bakanlarımıza
gerekli talimatı verdim. Cumhurbaşkanı Yardımcımız,
Hazine ve Maliye Bakanımız ile Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanımız çalışmalarına başladı. İnşallah
önümüzdeki haftalarda gerekli açıklamayı yapacağız.
85 milyonun, her bir ferdinin refahını, gelirini ve huzu-
runu arttırma mücadelemizi hız kesmeden devam etti-
receğiz” diye konuştu. >>İHA
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DAZKIRI ZİRAAT ODASINDAN ARSA SATIŞ İHALESİ İLANI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                  BASIN :1856789

1. DAZKIRI ZİRAAT ODASI BAŞKANLIĞI’na ait Esentepe Mah. “439 / 1 ada / parsel de bulunan
arazi” ihale yöntemiyle satılacaktır.
2.İhale, 6964 sayılı Kanun ve bağlı mevzuatınca kapalı zarf usulü teklif almak ve pazarlık yapmak
suretiyle yapılacağından, katılacaklardan istenilen belgeler ile diğer hususlar şartnamede belir-
tilmiş olup, şartname ve ekleri mesai saatleri içinde Odamızın Kurtuluş Mah. No:12/7 Dazkırı-
AFYONKARAHİSAR adresinde görülebilecek bedelsiz temin edilebilecektir.
3.Teklifler, 24/07/2023 Pazartesi günü saat 14:00’a kadar Ziraat Odamıza verilebileceği gibi, iadeli
taahhütlü posta veya kargo vasıtasıyla da gönderilebilir. Tekliflerin ihale saatine kadar İdareye
ulaşması gerekir. Posta veya kargoda meydana gelen gecikmeler dikkate alınmaz, gecikmelerden
Odamız sorumlu tutulamaz.
4.Odamız; 2886 ve 4734 sayılı yasalara tabi olmayıp, ihaleyi yapıp yapmamakta veya dilediğine
dilediği bedel üzerinden verip vermekte veya kısımlara bölerek ihale etmekte veya ihaleyi tama-
men iptal etmekte serbesttir.

Afyonspor için hareketli günler 
Başkan Süleyman Karakuş'un istifası sonrasında Afyonspor ‘da kongre kararı alınmış ve 
iki toplantıda da çoğunluk sağlanamamıştı. Yapılan görüşmeler sonrasında Kulübün yeni 

başkanı ve yönetim kurulu Karakuş'un yurt dışından gelmesinden sonra kesinleşecek
2023-24 futbol sezonunda TFF 2. Lig
Beyaz Grup'ta mücadele edecek olan
Afyonspor, gelecek sezon planlaması
için hareketli günlere giriş yapacak.
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek'in
destekleriyle Kulübe talipli olan yeni
başkan adayının eski yönetim destekli
kuracağı kulüpte her yönetim kurulu
üyesi kendi bütçesi nazarında kulübe
katkı sunacak. Yeni dönemde Afyonspor
‘da şirketleşme işlemi de gerçekleşecek.
Yeni yönetimin ilk olarak teknik adamı
çözmesi, ardından ise oyuncularla ilgili
politikasını harekete geçirmesi bekleni-
yor.  İstifa eden Kulüp Başkanı
Süleyman Karakuş’un yurt dışında
olması nedeniyle yeni yönetimin işlem-
leri Karakuş'un yurt dışından gelmesiy-
le gerçekleşecek. Kısa sürede kongre
kararı alacak alan Kulüp, yeni yönetimin
göreve başlamasıyla hareketli günlere
geçecek. >>HÜDAYİ ACAR

Cimbil Türkiye finallerine katılacak

Anadolu Yıldızlar Ligi çerçevesinde Çanakka-
le'de düzenlenen yarı final judo müsabakaları
heyecan dolu maçlara sahne oldu.
Müsabakalarda 46 kilogram kategorisinde yarı-
şan Afyonkarahisarlı sporcu Mustafa Cimbil,
birincilik elde etmeyi başardı. Mustafa Cimbil,
Denizli'de gerçekleştirilecek olan judo finaline
katılma hakkı kazandı. Bu büyük finalde ülkenin
dört bir yanından yetenekli sporcular bir araya
gelecek ve kıyasıya mücadele edecek. Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
“Mustafa Cimbil'in, Judo Finali'nde de aynı başa-
rıyı gösterip birincilik kürsüsüne çıkması, hem
kişisel hem de takım başarısı açısından büyük bir
öneme sahip. Bizler de Cimbil'e başarılar diler ve
Denizli'deki final müsabakalarında iyi bir perfor-
mans sergilemesini umarız. Kendisini destekle-
yen tüm spor camiasının desteğiyle, sporcumu-
zun gelecekteki judo kariyerinde daha büyük
başarılara imza atacağına inanıyoruz” dedi.
>>MEVLÜT TINAS

Sandıklı’da yaz spor okulları
düzenlenen törenle başladı
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde yaz spor

okulları düzenlenen törenle başladı.

Çanakkale'de düzenlenen Anadolu Yıldızlar Ligi 
çerçevesinde yarı final judo müsabakalarında
Afyonkarahisar'ı temsil eden Mustafa Cimbil 46
kilogram kategorisinde birincilik elde etmeyi
başardı. Cimbil, Denizli'de yapılacak Judo
Finali'ne katılma hakkı kazandı.

İlçe Gençlik ve Spor Müdürlüğü tarafın-
dan ‘Yaza Hareketli Giriyoruz’ sloganıyla
tatil dönemine giren öğrencilerin boş
zamanlarını daha iyi değerlendirmeleri,
sağlıklı gelişmeleri, spor yapma alışkanlığı
kazanarak sporu bir yaşam biçimi haline
getirmeleri için birçok branşta çocuk ve
gençlere hizmet veren Yaz Spor Okulu açı-
lışı törenle yapıldı. Açılışa Kaymakamı

Mehmet Sülün, Gençlik ve Spor Müdürü
Murat Araz, İlçe Protokolü, öğrenciler,
veliler ve antrenörler katıldı. Yaklaşık iki
ay sürmesi beklenen yaz spor okulunun
kursları branşında uzman 10 antrenör
tarafından voleybol, güreş, basketbol, fut-
bol, cimnastik, masa tenisi, satranç, atle-
tizm, tenis ve okçuluk dallarında gerçekle-
şecek. >>HÜDAYİ ACAR
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Başkan Koyuncu: “Gurbetçi
hemşehrim hoş geldin”

Çoğunluğu Belçika, Almanya, Hollanda, Fransa’da yaşayan ve
yıllık izinlerini memleketlerinde geçirmek isteyen Emirdağlı

gurbetçiler memleketlerine gelmeye devam ediyor.

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu
yaptırdığı 'Hoşgeldin Gurbetçi Hemşehrim'
yazılı billboardlarla Sıla-i Rahim yapmak

üzere memleketlerine gelen gurbetçileri bu yıl da
unutmadı. Gurbetçi hemşehrilerini en iyi şekilde
ağırlama gayretinde olduklarını belirten Başkan
Koyuncu; "Dünyanın çeşitli yerinde türlü zorluklar
içerisinde çalışarak ailesinin geçimini sağlamaya
çalışan gurbetçi hemşerilerimiz, tatil yapmak ve
özlem duyduklarını memleketlerinde eş, dost ve
akrabalarıyla bir araya gelmek üzere Gurbetin
Başkenti Emirdağ'a gelmeye başladılar. Gurbetçi
hemşehrilerimizin her geldiğinde şehri daha çok
gelişmiş daha çok güzelleşmiş olarak görmeleri
için gece gündüz demeden çalışıyoruz. Gurbetçi
hemşehrilerimizin memleketlerine olan sıla hasreti
duygusunu birlikte yaşayabilmek adına birlik ve
beraberliğimizi, kaynaşmamızı kuvvetlendirecek
festivaller düzenlemeye devam ediyoruz. Bu yıl da
tatilleri süresince şehrin farklı noktalarında sosyal
etkinliklerimiz devam edeceğinin altını çiziyorum.
Hemşerilerimin Emirdağ’da vakitlerini en iyi şek-
ilde geçirebilmeleri için çocuklarımız için yüzme
havuzları, yeşil alanlar, yaz kurslarıyla hazırlık-
larımız tamamlandı ve büyüklerimizin de güzel
vakit geçireceği Kadın Kültür Evi, Taş Konak,
Lavanta Bahçesi gibi sosyal tesislerimize sizleri

bekliyoruz. Bu bağlamda yurt dışı ve yurt içinden
gelen gurbetçi hemşehrilerimiz şahsım, halkımız
ve Emirdağ Belediyesi adına ‘memleketinize hoş
geldiniz’ diyorum” ifadelerini kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Başkan Zeybek Kasımpaşa
Mahallesi’ni ziyaret etti

Cuma ziyaretlerine devam eden Belediye Başkanı Mehmet Zeybek
bu kez de Kasımpaşa Mahallesi’ni ziyaret etti. Hemşehrileri ile sık

sık bir araya gelen Belediye Başkanı Mehmet Zeybek her hafta
Cuma günü mahalle ziyaretleri gerçekleştiriyor.

İstişare kültürünü kendine şiar edinen
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek sorun ve
talepleri yerinde çözüme kavuşturmak,

birlikte yönetim anlayışı ile mahalle ziyaretler-
ine devam ediyor. Başkan Zeybek,
Milletvekilimiz İbrahim Yurdunuseven, AK
Parti Merkez İlçe Başkanı Ziya Coşkun
Karadeniz, İl Yönetim Kurulu Üyesi Özgür
Kavak, Başkan Yardımcımız Murat Öner,
daire müdürleri ile birlikte Kasımpaşa
Mahallesi Muhtarı Abdullah Tugan ve
mahalle sakinleri ile buluştu. Muhtar
Abdullah Tugan ve vatandaşlarımızın istek-
lerini dinleyen Başkan, mahallede yapılan
belediye çalışmaları ve projeler hakkında da
bilgi verdi. Başkan Zeybek hemşehrileri ile de
hasbihal etti. Mahalleye yaptıkları hizmetler-

den dolayı Başkan Zeybek’e teşekkür eden
Tugan, ziyaretten duydukları memnuniyeti
dile getirerek teşekkür etti.

BİRLİKTE YÖNETİM ANLAYIŞI 
İLE HAREKET EDİYORUZ

Ziyaretin ardından açıklama yapan Başkan
Mehmet Zeybek, "Mahalle ziyaretlerimizin
ikinci turundayız. Mahalle sakinlerimiz ile
buluşarak onların istek ve önerilerini aldık.
Şehrimizde yapacağımız projelerimizi vatan-
daşlarımızın görüş ve önerilerini alarak haya-
ta geçiriyoruz. Yaptığımız çalışmalarla ilgili
sivil toplum kuruluşlarını, vatandaşlarımızı,
ilgili kurum ve kuruluşları bilgilendiriyoruz
ve el ele vererek şehrimizin gelişmesine katkı
sağlıyoruz." dedi. 
>>HÜDAYİ ACAR

Yabancı diller yüksekokulunda
devir teslim töreni gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Yabancı Diller

Yüksekokulunda devir teslim töreni düzenlendi.
Yabancı Diller Yüksekokulunda
yapılan devir teslim töreninde
AKÜ Yabancı Diller Yüksekokulu
Müdürü Prof. Dr. Yusuf Karaca
görevini Doç. Dr. Cahit Erdem’e
devretti. Düzenlenen törenle göre-
vi devralan Doç. Dr. Cahit Erdem
yaptığı teşekkür konuşmasında 4
yıldır görevi layıkıyla yerine
getiren Prof. Dr. Yusuf Karaca’ya
verdiği katkı ve destekleri için
teşekkür ederek, daha önce
akademik personel olarak görev
yaptığı kuruma idari anlamda da
katkı yapmaktan memnuniyet
duyacağını ifade etti.  Görevi
devreden Prof. Dr. Yusuf Karaca
ise Yabancı Diller
Yüksekokulunda çalışmaktan mut-
luluk duyduğunu belirterek,
iyileştirilmesi ve geliştirilmesi
gereken konularda Doç. Dr. Cahit
Erdem’in başarılı olacağına
inandığını belirtti. Devir teslim
töreni çiçek takdiminin ardından
sona erdi. >>İZZET IŞIK


